
 
 
 
SPF Seniorerna Lidköping 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Tisdagen den 26 september 2017 
Tid: Kl 09.00-11.15 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Karl-Evert Andersson, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Ragnhild Bergman 
Svante Johnsson 
Lisbeth Nyström 
Åke Nordström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Dagordningen för mötet godkänns.  
 
3. Seniorträning 
Träningen är igång med fem grupper alla dagar utom måndagar då det saknas 
ledare. Måndagsgruppen har därför lagts ned. Ca 140 personer deltar i 
seniorträningen. 
 
4. Seniormässa 
Organisationen News55 Seniormässor håller en seniormässa i Folkets Park i 
Lidköping måndagen den 2 oktober mellan kl 10.00-16.00. SPF, PRO och SKPF 
deltar och har tilldelats plats för utställning på mässan. 
Deltagandet är kostnadsfritt och SPF deltar i en 20-minutersinformation på scenen 
för att ”puffa för vår verksamhet”.  
Gästartist vid eventet är Lennie Norman. 
 
Inför mässan har en enkel trycksak tagits fram i 500 ex för utdelning under 
mässdagen..   
Under vår ”20-minuterspuff” på scenen kommer Karl-Evert att informera om bl a 
Café 15, bridgen, resor. Birgitta Lindh kommer att informera om vårt samarbete 
med kommunen. 
Karl-Evert och Kerstin finns på plats från kl 09.45, övriga i styrelsen kommer kl 
12.30. 

 



 
5. Genomgång av 2017 års verksamhet 
- Månadsmöten, hösten 2017 och våren 2018 

Karl-Evert informerar att planeringen för månadsmötena i stort sett är klart fram 
till årsmötet.  
- Till nästa möte 12 oktober kommer Jonas Sparris Johansson. 
- Den 9 november berättar vårt nya kommunalråd Jonas Sundström om sig 
som person. 
- Månadsmötet 7 december startar kl 16.00 (inte 15.00) och är på 
Villarestaurangen och då kommer nya oppositionsrådet Rasmus Möller och 
presenterar sig som person. Råda församlings luciatåg kommer att uppträda 
och en jultallrik serveras. Därefter blir det en timmas dans med Sten-Åke och 
Arne. Mötet räknar med sluta kl 19.00. 
 
Tidigare år har Lidköpings Lucia sjungit för SPF-80+. Problem har nu uppstått 
då Villa spelar bandy den dag som planerats för luciafirandet och restaurangen 
är inte tillgänglig. Styrelsen tar upp frågan vid nästa möte. 
 
Planeringen för månadsmötena under våren 2018 ser ut på följande sätt: 
- 18 januari är det film på Folkets Hus. 
- 22 februari är det årsmöte och Karl-Evert prövar få hit Eva Eriksson. 
- Mars månad, dag och program är inte klart, utan det återkommer vi till. 
- April månad – mannekänguppvisning.  
- Våravslutning i början av maj ute på Närebo. 
 

- Nya medlemmar 
Åke Nordström berättar att vi idag är 1.114 medlemmar. Ytterligare 29 
medlemmar finns registrerade men har trots påminnelser inte betalat 
årsavgiften och de kommer nu att uteslutas ur registret. 
Åke kommer att undersöka med SPF centralt vad som gäller för 
hedersmedlemmar, om de utses centralt eller hos respektive förening. 
Den 17 oktober kl 18.30 är det information för nya medlemmar i 
Wennerbergsgården. Brev går ut ca en vecka innan. Kopia av brevet skickas 
till styrelsen via e-post. 
 

- Försök inte Lura mig 
Johan Lindén och Karl-Evert kommer att under hösten att genomföra ett antal 
föreläsningar i både Lidköping och Vara kommuner för att göra äldre personer 
mer medvetna om olika bedrägerimetoder.  
 

- Mattcurling 
NLT kommer att göra ett reportage om hur pensionärsorganisationerna 
samarbetar runt mattcurling.  
Det krävs ny organisation för mattcurlingen, då det visat sig svårt att få någon 
som tar ansvar för mattcurlingen. Vinninga PRO, Kommunal och SPF tar sitt 
ansvar, däremot har styrelsen för PRO sagt nej till att hjälpa till. Fram till 
årsskiftet ligger huvudansvaret på Karl-Evert.  
Som en hjälp inför matchspel har köpts in 50 regelhäften och 50 match-
protokoll.  
 



- Hemsida 
Svante informerar att han i anslutning till broschyren som vi tagit fram till 
Seniormässan också har uppdaterat hemsidan så att den är mer informativ.  
 

- Seniorkortet 
SPF:s seniorkort är snart färdigt. 30 st företag, som erbjuder olika rabatter, 
kommer att finnas med i år. 300 ex är beställda och är klara till försäljning i 
slutet av nästa vecka. 
Eventuellt kan kortet finnas med som ett mässerbjudande den 2 oktober. 
 

7.  Rapporter 
- Karl-Evert 
Försöker få fram föreläsare till våra månadsmöten under hösten 2018. Vill ha 
förslag från övriga styrelsemedlemmar. Vi får alla fundera. 
Det kommer att bli några förändringar inom distriktsstyrelsen, då några ledamöter 
kommer att sluta. 
 
- Lennart 
Styrelsen får del av resultat- och balansrapporter. Ekonomin är god. 
På årsmötet i februari bör vi ta upp för beslut om årsavgiften för 2019. Centralt har 
man höjt med 30 kr redan från 2018. 
Förhandlingar har skett med hyresvärden om hyran för 2018. En indexuppräkning 
kommer att ske från årsskiftet, vilket ger ca 7.000 kr mer i hyreskostnad per år.  
Ytterligare frågor som diskuteras med hyresvärden är gräsklippning sommartid 
och bouleplatsen. 
 
- Ragnhild – resor 
Inget nytt om resor under hösten. Nya medlemmar i resegruppen är Gunnel och 
Johny Thim. 
Den 5 oktober sker en vandring – fågelexkursion till Hångers udde. 

 
- Kerstin 
Café 15 startade torsdagen den 21 september och då berättade arkeologerna om 
utgrävningen vid Nicolaikyrkan. 
 
Övrigt: 
Styrelsemöten under hösten: 
19 oktober kl 09.00 
16 november kl 09.00 
11 december kl 09.00 med lunchavslutning 
12 februari kl 09.00 
 
8. Avslutning 
Ordföranden tackar deltagarna och mötet avslutas. 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Lisbeth Nyström Karl-Evert Andersson  
Sekreterare  Ordförande 


